
Protokół Nr IV/2019 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 27 lutego 2019 roku w lokalu Urzędu 
Gminy w Dobrem. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 12 20 .

 W sesji udział wzięło 12 radnych / lista obecności na piśmie w załączeniu /.
Radni nieobecni :
1.Adam Chojecki,
2.Dorota Wielechowska,
3.Urszula Wróbel.
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy , Zastępca Wójta Gminy , Skarbnik i Sekretarz 
Gminy , sołtysi z terenu gminy Dobre .

Do pkt.1.Sesję otworzył i prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański ,
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 12 radnych ,
co stanowi  80 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad /Na piśmie w załączeniu /.

Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy :

1/ pismo radnego Sławomira Wierzby o wykonanie dokumentacji  budowy drogi ze środków
   budżetu państwa  ,
2/pismo ministerstwa rolnictwa w sprawie obowiązkowych ubezpieczeń upraw rolniczych ,
3/pismo ZNP  do wiadomości dla rady Gminy w sprawie podwyżek dla nauczycieli , aby 
  ich wypłaty nastąpiły ze środków MEN , a nie ze środków samorządów.

Ww. pisma stanowią załączniki do niniejszego protokółu.

Przew.Rady Gminy – co do pisma pierwszego , pieniędzy na drogi nie ma , jeśli coś się 
pokaże wtedy będziemy składać wnioski . Jeśli fundusz sołecki chcecie przeznaczyć na 
drogę to trzy sołectwa muszą zrobić zebrania .
Wójt Gminy – z wielkim szacunkiem odnoszę się do pisma ,ale tego nie zaplanowano 
w budżecie . Trzeba uregulować stan prawny  drogi , wykupić grunty , dopiero  wtedy 
będzie możliwa dokumentacja . Nie mamy żadnych informacji o środkach  na drogi w tym 
roku . Mamy zapisane środki na projektowanie dróg ,ale akurat nie na te drogę . W trakcie 
roku nie będę robił rewolucji.
Radny Sł.Wierzba – wniosek złożony był 28 grudnia 2018 roku . Nie złożyłem wniosku we 
wrześniu bo nie było wiadomo ,że będą środki  na drogi . Jeśli nie zrobimy projektu to jeśli 
nawet będą środki na drogi to nie skorzystamy  bo nie mamy dokumentacji.. Fundusze 
sołeckie możemy zmieniać w ciągu roku.
Wójt Gminy – sołtysi z ww. sołectw niech do mnie zgłoszą się i ustalimy kiedy będzie
zebranie ,ale najpierw musimy wykupić grunty pod tę drogę.
Sekretarz Gminy – ta droga jest wąska  , ma ok.4-5 metrów .Stan drogi nie jest uregulowany.
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Pas drogi musi wynosić 10-12 metrów . Inaczej się nie da.
Obecnie są środki na drogi ,ale na wnioski złożone w 2018 roku . Składaliśmy wniosek
na drogę w Rudzienku ,ale ta droga nie spełnia wymogów .
Radny Sł.Wierzba - ale proszę rozpocząć gromadzenie dokumentacji . Co robiliście przez te 
dwa miesiące . Trzeba było jechać  do ludzi i rozmawiać ,że przekazali grunt pod drogę.
Przew.Rady Gminy – od tego jesteśmy my , radni.
Radny Sł Wierzba – dlaczego ja o tym nic nie wiem .
Wójt Gminy – pismo pan złożył 28 grudnia .
Radny Sł.Wierzba – ale przed sesją  i rano można było przedstawić .
Wójt Gminy – tu nie ma złej woli . My nie mamy uregulowanego stanu prawnego . Ja 
szanuję prawo własności.
Dlaczego Pan pisma nie złożył np.25 grudnia ?
Pismo drugie dot.ubezpieczeń upraw rolniczych . MY możemy porozmawiać ,ale nie mam 
wpływu na to ,aby rolnicy ubezpieczali swoje uprawy czy zwierzęta. Niektórzy rolnicy 
ubezpieczają . Jest konflikt rolnik – pszczelarz . Tu musi być współpraca. 
Przew.Rady Gminy6 – może na to pismo9 odpo9wie Wójt przy pomocy radcy prawnego?

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli propozycję Przew.Rady Gminy 10 głosami za przy
 2 wstrzymujących się od głosu.

Pismo ZNP – do wiadomości dla rady Gminy .

Do pkt.3. Wnioski z ostatnio odbytych posiedzeń Komisji .

1/wniosek Komisji BOR z dnia 20 lutego o zwiększenie diet dla radnych , wniosek 
stanowi załącznik do niniejszego protokółu.

Radni w głosowaniu jawnym wniosek powyższy przyjęli 10 głosami za przy 
2 wstrzymujących się od głosu.

Wniosek Wójta Gminy o zastosowanie ulgi w podatku od nieruchomości na 2019 rok  dla 
firmy SIME w wysokości 55 054,72 zł.

Radny Sł.Wierzba – czy Pan Wójt może coś więcej powiedzieć , było jakieś porozumienie.
Wójt Gminy – ja na Komisji powiedziałem dość dużo . Firma SIME wkroczyła na nasz 
teren w 2016 roku . Pismo było omawiane na Komisji BOR . Jeśli państwo zagłosują za 
umorzeniem to umorzymy , a jeśli nie to nie .
W porozumieniu § 3 pkt.3 jest zapis o możliwości inicjatywy zastosowania ulgi.
Ja z takim wnioskiem występuję . Inicjatywa uchwałodawcza wymaga długiej procedury .
Radca prawny – aby podjąć taka uchwałę musimy projekt uzgodnić z wieloma instytucjami.
Jeśli będzie decyzja pozytywna to rozpoczniemy p0rocedurę.
Radna H.Wadas -  moglibyśmy zrobić ukłon w stronę tej firmy , ale nie w 100 %. 
Radny K.Wichrowski – ja jestem za odrzuceniem tego wniosku , nawet w 50 % . To firma 
włoska z dużym kapitałem.
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Radny St.Pawiński – czy ościenne gminy podjęły taką uchwałę ?
Wójt Gminy – nie mam takiej informacji . My jesteśmy gminą samodzielną .
Radny K.Laskowski – czy firma stosuje ulgi w stosunku do kontrahentów ?
Wójt Gminy -  my nie znamy sytuacji ekonomicznej tej firmy .

Za wnioskiem Wójta nikt nie głosował , przeciw wnioskowi 8 głosów , wstrzymało się od 
głosu 4 radnych .

Do pkt.4. Informacja Wójta Gminy z  działalności między sesjami .

Wójt Gminy – 1/ od czasu ostatniej sesji przyjąłem 110 petentów ,
2/uchwały podjęte na ostatniej  sesji są  w trakcie realizacji ,
3/ w dniu 31 grudnia odbyła się uroczystość plenerowa przywitania Nowego Roku na 
dziedzińcu w rynku ,
4/w dniu 4 stycznia odbył się korowód kolędowy w Cegłowie , nasza gmina została surowo 
potraktowana . Nasz korowód nie wszedł nawet w sferę punktową , wynik został wypaczony
5/ w dniu 7 stycznia odbyło się spotkanie z Panią Koc odnośnie szlaku litewskiego , 
spotkanie było bardzo owocne,
6/w dniu 9 stycznia odbyło się spotkanie z wójtami gmin odnośnie wyścigu kolarskiego . 
Ze względu  na zbyt duże środki nie przystąpię do tego wyścigu . Zażądano od nas cztery 
tysiące złotych ,
7/w dniu 14 stycznia odbył się oficjalny odbiór żłobka ,
8/w dniu 15 stycznia spotkałem się  z konserwatorem zabytków odnośnie budynku po starej 
gminie. Sprawa jest skomplikowana,
9/w dniu 16 stycznia odbyło się spotkanie z prezesem spółdzielni mieszkaniowej „Zgoda”
odnośnie uregulowania stanu prawnego gruntów, Pan Prezes nie odniósł się  jeszcze
do sytuacji z uwagi na to ,że pracuje zbyt krótko ,
10/ w dniu 16 stycznia odbyło się spotkanie ze starostą mińskim odnośnie organizacji 
Powiatowego Dnia Strażaka,  
11/ od dnia 15 stycznia odbyły się wybory sołeckie . Gratuluję wszystkim sołtysom. Sołtysi 
mają wiele obowiązków . Dziękuję ,że przychodzicie na spotkania . Jest 10 nowych 
sołtysów , obecnie jest 21 kobiet i 21 mężczyzn. Odbył się turniej sołtysów, nasi sołtysi 
zajęli oczywiście I miejsce.
12/ w dniu 23 stycznia uczestniczyłem w konwencie wójtów,
13/ w dniu 24 stycznia odbyło się spotkanie szkoleniowe w Centrum Siedlce,
14/ w dniu 25 stycznia odbyło się spotkanie Wielki Gościniec Litewski w Sokołowie 
Podlaskim,
15/w dniu 26 stycznia odbyło się spotkanie w Starej Kornicy odnośnie dofinansowania na 
kolektory słoneczne ,
16/w dniu 29 stycznia odbyło się spotkanie z policją,
17/w dniu 31 stycznia odbyło się kolejne spotkanie z Prezesem spółdzielni mieszkaniowej 
„Zgoda”,
18/w dniu 6 lutego odbyło się spotkanie ze starostą mińskim odnośnie zadań inwestycyjnych
na terenie gminy , a konkretnie dróg,
19/w dniu 7 lutego odbyło się spotkanie u notariusza w Węgrowie celem odpisania działki 
na rzecz gminy,
20/w dniu 13 lutego odbyło się spotkanie z mieszkańcami  Dobrego celem nieodpłatnego
przekazania gruntu pod drogę,
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21/w dniu 14 lutego byłem na balu karnawałowego w żłobku,
22/w dniu 14 lutego odbyły się obchody 50 -lecia pożycia małżeńskiego dla pięciu par,
23/w dniu 19 lutego odbyły się obchody rocznicowe w Makówcu,
24/w dniu 20 lutego odbyła się Komisja BVOR,
25/w dniu 24 lutego odbył się turniej sołtysów,
26/ brałem udział w zebraniach sprawozdawczych w OSP na terenie gminy Dobre, 
27/wywieźliśmy dużo przekruszu na drogi gminne,
28/w dniu 25 lutego odbyło się spo9tkanie w Jakubowie odnośnie dalszego procedowania
projektu fotowoltaiki,
29/trwają prace remontowe w salach szkolnych , w tych salach powstanie biblioteka 
gminna , a tu gdzie jest obecnie biblioteka będzie utworzony gabinet rehabilitacyjny ,
remont sal wykonywany jest we własnym zakresie . Obecnie opracowywana jest
koncepcja rozbudowy budynku Urzędu Gminy ,
30/wczoraj  byłem na spotkaniu z paniami w Rudzienku odnośnie założenia koła gospodyń ,
namawiam gorąco  do założenia takich kół , można pozyskiwać środki z ARiMR w Mińsku 
Mazowieckim ,
31/Przeprowadzono  procedurę  przetargową  i  zawarto  umowę  na  zadanie  „Obsługa  
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, tj. odbiór i zagospodarowanie, z nieruchomości 
zamieszkałych  na  terenie  gminy  Dobre  oraz  odbiór  i  zagospodarowanie  odpadów  
komunalnych zmieszanych z terenu jednostek organizacyjnych na terenie gminy Dobre w 
okresie 01.03.2019r.  – 29.02.2020r.” GKI 271.1.2019 z firmą KOBE spółka cywilna, Paweł
Kotowski, Krzysztof Kotowski, Duczki, ul. Myśliwska 8,  05-200 Wołomin. Wynagrodzenie
Wykonawcy za wykonanie przedmiotu umowy  w wyniku przetargu wynosi cena  brutto  
596 160,00. W przeliczeniu na  osobę opłata wyniesie  9 zł za jedną osobę. Opłata zostanie 
wprowadzona od 1 kwietnia.
Prosimy sołtysów o współpracę jeżeli chodzi o kontrolę mieszkańców w kwestii ilości  
osób zamieszkujących nieruchomość w stosunku do ponoszonej opłaty. Na bieżąco staramy 
się sprawdzać deklaracje ale w ostatnim czasie zaobserwowaliśmy, że wielu mieszkańców 
składa deklaracje zmniejszające ilość mieszkańców zamieszkujących nieruchomości. 
32/ Przeprowadzono procedurę przetargową i zawarto umowę na zadanie Dostawa cementu 
CEMII/B-V 32,5R  –  nr  ref.  GKI 271.4.2019 z  firmą P.H.U.  Konstans  – K.  Król,   ul  
Przemysłowa 13, 05-300 Mińsk Mazowiecki . Zaoferowana cena za 1 t cementu 

            wynosi  355,47 zł .
           33/  Przeprowadzono postępowanie przetargowe na zadanie:  Budowa obiektów małej    
           architektury – Siłownie Zewnętrzne w ramach Otwartych Stref Aktywności w gminie  Dobre
            nr   ref. GKI 271.25.2018 w miejscowości Osęczyzna, Mlęcin, Brzozowica, Poręby   Nowe,
            na każdą część oferta najkorzystniejsza 37 761,00 zł brutto x4= 151 044,00zł, gwarancja na
          urządzenia 60 miesięcy, gwarancja na montaż urządzeń 84 miesiące – wykonawca FIT PARK
           Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – Sp. k.  ul. Powstańców Wielkopolskich 74, 
           87-100Toruń

34/ Trwa postępowanie przetargowe na  zadanie Budowa sieci wodociągowej w 
           miejscowości Kąty Borucza, Poręby Stare, Wólka Kokosia gmina Dobre nr ref. GKI 
          271.5.2019 – ofertę najkorzystniejszą złożyła firma ENERGOTEL – BIS JOANNA TACIAK,
           ul. A. Mickiewicza 105, 05-320 Mrozy za kwotę  976 620,00zł.

35/W trakcie postępowania przetargowego jest zadanie pod nazwą: Remont, przebudowa 
           dróg gminnych na terenie gminy Dobre –  nr ref. GKI 271.6.2019 –ofertę najkorzystniejszą
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  firma   Konsorcjum firm:  Przedsiębiorstwo Budowy Dróg  i  Mostów Spółka  z  o.o.  Ul.  
Kolejowa 28;  05-300 Mińsk Mazowiecki-  Lider  konsorcjum,  „ALTOR” Sp.  z  o.o.  Ul.  
Kolejowa 28;05-300 Mińsk Mazowiecki- Partner konsorcjum za kwotę 799 656,10zł.

       36/ Został  ogłoszony przetarg na wykonanie zadania  Dostawa żwiru w gminie Dobre  –
 nr  ref. GKI 271.7.2019. Otwarcie ofert nastąp i w dniu 28.02.2019r.

37/ Przeprowadzono dwa zapytania ofertowe  na „Równanie dróg gminnych na terenie      
gminy Dobre”. Pierwsze zapytanie unieważniono , z uwagi na złożenie oferty po terminie.
W drugim  zapytaniu  ofertowym najkorzystniejszą ofertę  złożyła  firma :   Usługowo –  
Handlowa  Wojciech Iwański ul. Piaskowa 20 lok.16, 26-600 Radom za kwotę 170,97 zł.  
brutto .     W wyniku przeprowadzonych negocjacji z przedstawicielem firmy , ustalono  
kwotę 160,00 zł. brutto za 1 godzinę równania.
38/ Przygotowano i złożono wniosek o dotację ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki 
na budowę Otwartych Stref Aktywności – siłownie zewnętrzne w miejscowości Rudzienko i
Dobre. Całkowita wartość projektu to kwota 98 846,00 zł, wnioskowane dofinansowanie  
50%, czyli 49 423,00 zł.
39/Przygotowano  i  złożono  wniosek  o  powierzenie  grantu  w  ramach  działania  
3.1.”Działania szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji cyfrowych” w ramach Programu 
Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. W ramach zadania planuje się szkolenia 
komputerowe różnego  rodzaju  oraz  zakup  sprzętu  komputerowego.  Całkowity  koszt  
projektu to kwota 67 200 zł. Wnioskowana kwota dofinansowania 67 200,00 zł
40/  Złożono do PSE Polskie  Sieci  Elektroenergetyczne wniosek o udzielenie wsparcia   
finansowego  z  przeznaczeniem  na  remont  budynku  świetlicy  wiejskiej  w  Nowej  Wsi.
Szacowany koszt przedsięwzięcia – 24.759,22 zł, wnioskowane dofinansowanie 20.000,00 
zł.  W chwili  obecnej  posiadamy informacje, że dofinansowanie  w wysokości 20 000zł  
zostało przyznane Gminie Dobre
41/  W 2019r. Gmina otrzymała dofinansowanie projektu złożonego w 2016r. Pn. „Energia 
dla przyszłości – odnawialne źródła energii w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre,  
Jakubów,  Stanisławów  i  Stara  Kornica”  polegające  na  montażu  u  odbiorców  
indywidualnych  paneli  fotowoltaicznych  i  kolektorów  słonecznych.  W  naszej  Gminie  
podpisano 142 umowy na montaż paneli i kolektorów. Obecnie trwają prace związane z  
aktualizacją listy odbiorców oraz uaktualnienia dokumentów do przetargu.
42/ Dnia 07 lutego 2019 roku podpisano akt notarialny dotyczący sprzedaży nieruchomości 
gminnej oznaczonej numerem ewidencyjnym 691 o powierzchni 0,1200 ha w Rudzienku.  
Działka ta została sprzedana w przetargu nieograniczonym za cenę 3.650,00zł . Nabywcami 
zostali Państwo Urszula i Janusz Rek.

43/  Dnia 07 lutego 2019 roku podpisano akt  notarialny dotyczący przekazania Gminie  
Dobre,  w formie darowizny,  działki  nr 154 o powierzchni  0,5000 ha.  Działka stała  się  
własnością Gminy Dobre   w wyniku przekazania jej przez osobę fizyczną. 

44/W drodze rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę budowy oświetlenia ulicznego w
miejscowości Wólka Kobylańska. Prace wykonano w dwóch etapach, w efekcie których,  
zainstalowano 6 szt opraw ledowych i podwieszono  na istniejących i nowo posadowionych 
słupach 268 mb przewodu oświetleniowego. 
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45/Dnia 13 lutego 2019 roku odbyło się w tutejszym urzędzie spotkanie z właścicielami  
działek wydzielonych po drogę ( droga przy rowie, za boiskiem szkolnym biegnąca od ul. 
Kilińskiego  do  ul.  Szkolnej).  Tematem  spotkania  było  uzgodnienie  z  właścicielami  
wspólnego  stanowiska  w  kwestii  przekazania  działek  pod  budowę  drogi  gminnej.  
Zdecydowana  większość   mieszkańców  wyraża  zgodę  na  przekazanie  Gminie  Dobre,  
nieodpłatnie,  terenu z przeznaczeniem na budowę i urządzenie drogi. 

W dniu 10 lutego w tygodniku „Co słychać „ ukazały się przeprosiny w stosunku do mojej 
osoby za różne pomówienia .
Następnie Wójt odczytał treść tych przeprosin.

Do pkt.5.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Kocia na działkę o numerze 
ewidencyjnym   148/17 w miejscowości Rynia gmina Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/25/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od  
 nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa i określenia inkasentów i wysokości 
 wynagrodzenia za inkaso podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości na terenie gminy 
Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/26/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/113/16 Rady Gminy Dobre 
z dnia 31  marca 2016 roku w sprawie wyboru metody ustalenia oraz stawki opłaty za 
gospodarowanie  odpadami komunalnymi na terenie gminy Dobre od właścicieli 
nieruchomości, na której   zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki takiej opłaty.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/27/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na
terenie gminy  Dobre w drodze inkasa, wyznaczeniu inkasentów oraz określenia  

           wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/28/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
gruntowej położonej we wsi Dobre, stanowiącej własność gminy Dobre oraz na   
bezprzetargowy tryb zawarcia umowy dzierżawy.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/29/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.10..Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego części wsi Dobre, gmina Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
Uchwała Nr IV/30/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobre do stowarzyszenia „Lokalna
Organizacja Turystyczna Ziemi Mińskiej” .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/31/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie   trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/32/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre   na lata 2019 -  2029 .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/33/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.14 .Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2019 rok.
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Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę jednogłośnie .
Uchwała Nr IV/34/19 na piśmie w załączeniu wraz z wykazem imiennego głosowania .
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.15.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół.

Do pkt.16. Wolne wnioski .

P.M.Koseski sołtys sołectwa Drop – grupa sołtysów wysunęła wniosek o podwyższenie diet 
dla sołtysów.,
Przew.Rady Gminy – poproszę wniosek na piśmie .
Radna H.Wadas – proszę o zebranie poboczy przy drogach  na terenie całej gminy .
Na  tzw.”starej drodze” przy hydrancie zarwana jest droga , proszę o naprawę .
Wiemy już ,że w salach nie było grzyba , czy można pociągnąć do odpowiedzialności te 
osoby , które tak twierdziły .
Kiedy zaczną się prace oświetleniowe ?
Radny R.Sajnóg – co z myjnią?Było głośno ,a teraz nie mamy informacji .
Radny W.Bogucki – czy na wniosek radnego można podwyższyć diety sołtysom ?
Radca prawny – musi być grupa radnych .
P.A.Szostak sołtys sołectwa Rudzienko – zbieranie opłat za śmieci .W Rudzienku 
około 25 osób nie złożyło deklaracji . Czy to jest sprawdzane?
Wójt Gminy – sprawdzimy to .
P.Z.Czapski sołtys sołectwa Dobre I- gmina Cegłów stara się ,w ramach projektu Polska 
bezprzewodowa ,o terminale . Są one za darmo , wiele osób płaci kartą . Może zająć się tym 
tematem.
Radny W.Bogucki – czy istnieje możliwość wycinki zakrzaczeń przy drodze w  Osęczyźnie
w kierunku Rakówca ?
Radny St.Pawiński – w Rąbierzy na zebraniu mieszkańcy zgłaszali konieczność nawiezienia
przekruszu na drogę , w Kobylance to samo. Od ulicy Przemysłowej do Duchowa trzeba 
połatać dziury. Firma , która kładła kable nie odnowiła rowów.
Radny Z.Olko – czy dałoby radę zwiększyć liczbę patroli policyjnych . Coraz więcej  
kradzieży na naszym terenie .
Radny St.Pawiński – w naszym sołectwie samochody jeżdżą jak na autostradzie .
Radna H.Wadas- opłata za śmieci naliczana jest nie od osób zameldowanych , a faktycznie 
zamieszkałych.
Radny Sł.Wierzba – zakrzaczenia na drodze do Adampola. 
P.H.Koseska sołtys sołectwa Czarnocin – czy będzie dalej robiona droga do Czarnocina ?
Przew.Rady Gminy – moja firma upadła ja zostałem zwolniony z art,52 ,że niby
ukradłem paliwo .Skierowałem pismo do sądu i sprawę wygrałem. Przywrócono mnie do 
pracy .Są głosy na terenie gminy ,że chcę wyrzucić P.Czerniawską , a wybory wygrałem
bo stawiałem wódkę strażakom .Nikogo nie chcę wyrzucić , a wódki nie stawiałem.
Gratuluję sołtysom wyboru oraz wygranej w turnieju sołtysów.
Wójt Gminy – na wnioski spróbuję odpowiedzieć :
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1/zarwanie jezdni w Mlęcinie , spróbuje to załatwić .
Pociągnięcie do odpowiedzialności osób , które twierdziły ,że jest grzyb . To nie takie 
proste . Dajmy temu spokój . Na najbliższej komisji odczytam pismo z sanepid-u.
Z Panem mecenasem zastanowimy się co zrobić z osobą , która rzuciła oszczerstwa ,
że w sali jest grzyb. Przystąpimy do prac oświetleniowych , myślę ,że już niedługo.
Jeśli chodzi o myjnię , trwają procedury. Pomogę GS-owi , aby uruchomić myjnię .
Zarządzimy kontrolę , u osób , które nie płacą za śmieci .
Terminale bezgotówkowe, zainteresuję się tym tematem.
Pielęgnacja drzew przy drodze w Osęczyźnie , to leży w naszej gestii.
Przekrusz na drogę  , wywieźliśmy tego przekruszu bardzo dużo , ale jak tylko będziemy 
mieli przekrusz to nawieziemy .
Dziury na drodze do Duchowa , będziemy dziury łatać.
Na razie walczymy z firmą , która kładła przewód . Firma zdewastowała drogi i ich nie 
naprawiła . Mamy zdjęcia ze stanu dróg . Nie podpiszę protokółu odbioru.
Zwiększenie patroli policyjnych , zwrócę się do komendanta powiatowego policji o
większą liczbę patroli . 
Wycięcie zakrzaczeń przy drodze do Adampola , zajmę się tym.
Droga w Czarnocinie . Jest to droga prywatna .
P.H.Koseska sołtys Czarnocina – chodzi mi o asfalt na odcinku gdzie jest beton. 
Wójt Gminy – jest zaplanowany asfalt.
Zapraszam wszystkich na obchody Dnia Kobiet w dniu 8 marca o godz.15 .30 
w  remizie OSP.
Z-ca Wójta Gminy – otrzymaliśmy zaproszenie z Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej 
dla radnych do składu komisji egzaminacyjnych w gimnazjum . Do 10 marca oczekujemy
na kandydatów.
Radny St.Pawiński – chciałbym przekazać informację  na temat Spółek Wodnych .
Sytuacja w Spółkach jest tragiczna . Niektóre gminy próbują wystąpić ze Spółek . Jeśli 
gmina Dębe Wielkie odejdzie to Spółki rozwiążą się . Proszę sołtysów , aby nakłaniali i 
zachęcali do opłacania składek .

Do pkt.17. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał
zamknięcia obrad .

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska

         Waldemar Szymański 


